

Verslag op hoofdlijnen openbare vergadering presidium d.d. 11 maart 2025

Aanwezig:

Voorzitter	R. Vlecken (burgemeester)
Fractievoorzitters	J. Kleinmoedig (Weert Lokaal), P. Scholten (DUS Weert), L. van Grimbergen (VVD), P. Mols (CDA), P. van der Vegt (D66), L. Heuvelmans (PvdA) en H. van de Loo (fractie Van de Loo)
Griffier	M. Wolfs-Corten
Secretaris	A. Vrijenhoek
Aanwezig bij agendapunt 4	J. Hendrickx en A. Mengde-Van der Wal (Rekenkamer Weert) P. Sijben (plv. fractievoorzitter CDA en plv. raadsvoorzitter) J. Briels (Weert Lokaal, voorzitter commissie S&B)

Afwezig:

Fractievoorzitter	T. Karg (fractie Karg)
-------------------	------------------------

1. Opening en mededelingen.

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom.

2. Vaststellen concept-verslag openbare vergadering presidium d.d. 4 februari 2025.

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.

3. Evaluatie laatste commissie- en raadsacyclus.

Geen opmerkingen.

4. Overleg met voorzitter en lid van de Rekenkamer:

Kennismaking met nieuw lid Rekenkamer mw. A. Mengde-Van der Wal

Mw. Mengde-Van der Wal stelt zich voor aan het presidium.

Terugblik onderzoek warehouses

Vanuit het presidium wordt aangegeven dat de onderzoeksvragen prima waren verwoord en door het onderzoek goed zijn beantwoord. De onderzoekslijn was duidelijk en is consequent gevolgd. Het rapport was goed leesbaar. De kwaliteit van het rapport is goed. Om aan de aanbevelingen nog wat meer aandacht te geven heeft de raad een werkgroep gevormd om e.e.a. zelf te verwoorden.

De Rekenkamer neemt de opmerkingen van het presidium mee in de evaluatie met bureau Berenschot.

Ophalen ideeën voor een nieuw onderzoek (graag vooraf in de fracties bespreken)

Genoemd worden:

- Weerbaarheid van de gemeente in tijden van escalatie en mogelijke calamiteiten.
- Onderuitputting in relatie tot de taken die de gemeente moet uitvoeren.
- Rapportage over de kosten en opbrengsten van de vele kleinschalige lokale sociale projecten voor de jeugd die gefinancierd werden met incidentele gelden uit de subsidieregeling "versterking lokale sociale basis".

Afgesproken wordt dat de Rekenkamer een brief naar de fracties stuurt om onderzoeksonderwerpen aan te dragen. De Rekenkamer is een onafhankelijk orgaan, dat zelf beslist welk onderzoek het uitvoert.

De Rekenkamer deelt verder nog mede dat er gewerkt wordt aan het jaarverslag over 2024.

5. Vervolg raadsvergadering 20-02-2025.

Het presidium bespreekt de uitdrukkelijke wens van de raad dat uitvoering wordt gegeven aan de motie. Het presidium verwacht een zorgvuldige voorbereiding van het college. Ook wenst het presidium dat de fracties de stukken tijdig ontvangen. In een nader te bepalen presidiumvergadering voor de te houden raadsvergadering zal de verdere invulling en aanpak van de raadsvergadering worden besproken.

6. Concept-initiatiefvoorstel beantwoording brieven van J. Visser.

De griffier licht toe dat de raad de antwoordbrieven heeft opgevraagd. Deze waren er niet. Omdat de heer Visser zo nadrukkelijk de raad om een oordeel vraagt is er een initiatiefvoorstel opgesteld. Het presidium geeft aan dat het niet de bedoeling is dat de griffie bij elke brief waarin een inwoner expliciet de raad aanspreekt een initiatiefvoorstel ter afhandeling in procedure brengt. De voorzitter en griffier zijn het daarmee eens, maar geven aan dat het in deze zaak wel heel nadrukkelijk aan de orde is.

Het presidium stemt in met het in procedure brengen van het voorstel. De griffier pas het voorstel tekstueel aan omdat er inmiddels een uitspraak van de Rechtbank in deze zaak is.

7. Advies werkgroep efficiënt vergaderen.

Het presidium is akkoord met toepassing van het advies van de werkgroep. De griffier zal de raads-, commissie- en collegeleden informeren via de griffiemail.

8. Concept-draaiboek Kadernota-behandeling.

Het presidium stemt in met het draaiboek.

9. Huisvesting griffie in relatie tot gebruik leeszaal.

De griffier geeft aan dat de werkplekken in de leeszaal goed bevallen. Het is echter bedoeld als tijdelijke situatie. Als een fractie de leeszaal wil gebruiken voor overleg, zoals de fractie DUS Weert voor enkele dagen heeft laten weten, hebben de griffiemedewerkers geen werkplek meer. Zij zullen dan thuis werken.

De secretaris licht toe dat er aan een totaalplan wordt gewerkt. Zij zal via de griffier de stand van zaken laten weten. Het onderwerp wordt opnieuw geagendeerd voor de volgende vergadering. *NOOT: de secretaris heeft laten weten dat de behandeling van de herijking van het huisvestingsconcept (waaronder de werkplekken) staat gepland voor juni in de raad. Dit wordt ook op de beleidskalender geplaatst.*

10. Rondvraag en sluiting.

- Weert Lokaal informeert naar het aantal aanmeldingen voor het raadscafé. De griffier antwoordt dat het er nog niet zoveel zijn, maar er wordt nog verder over gecommuniceerd.
- De griffier stelt voor dat de griffie een voorstel doet voor de invulling van de raadsexcursie op 4 juli a.s. De Raad van Avontuur heeft feitelijk opgehouden te bestaan. De raads- en commissieleden kunnen suggesties en ideeën aanleveren bij de griffie. Het voorstel wordt vervolgens besproken in het presidium. Het presidium is hiermee akkoord.

De voorzitter sluit de vergadering onder dankzegging aan de aanwezigen.

Actie	Datum presidium	Actie voor	Stand van zaken
Vervanging meubilair raadzaal/"tribune"	22-02-2024	Burgemeester	Herstellingen aan meubilair aangebracht.
Huisvesting griffie in relatie tot gebruik leeszaal	11-03-2025	Griffier	Het presidium wordt geïnformeerd over de stand van zaken van het huisvestingsconcept. Het onderwerp wordt opnieuw geagendeerd voor het presidium van april.
Onderzoek mogelijkheden digitale kluis ter vervanging geheime kastje.	16-12-2024	Griffier	z.s.m.

Alternatieve invulling gast van de raad	04-02-2025	Griffie	Voor de zomer.
Invulling raadsexkursie 04-07-2025	11-03-2025	Griffie	Tijdig.